
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 20. března 2023 

Přítomni: doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., RNDr. Ing. 

Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., Mgr. Jan 

Mandys, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., PaeDr. 

Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Ing. Nikola Hausmannová, Tomáš 

Chrastina, František Kvapil, Soňa Mrázková 

Omluveni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. 

Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., JUDr. Jana Janderová, 

Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 12 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána     14. března 2023 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány    14. března 2023 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Akreditace nového studijního programu Řízení obcí a regionů (NMgr.). 
3. Projednání změny garanta studijního programu Finance (Bc.). 
4. Schválení podmínek pro přijetí ke studiu ve studijních programech 

Ekonomika a management sportovních organizací a Aplikovaná 
informatika – Data science pro business pro akademický rok 2023/2024 

5. Různé. 

 

Členka předsednictva AS FES doc. Kotková Stříteská zahájila zasedání a 

pozdravila přítomné. Následně ověřila účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Doc. Kotková Stříteská stručně představila navržený program zasedání. K 

programu neměl nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  



 

 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Akreditace nového studijního programu Řízení obcí a regionů (NMgr.) 

Děkan fakulty prof. Stejskal uvedl předkládaný bod. Představil nový studijní 

program Řízení obcí a regionů navazujícího magisterského studia, jehož cílem je 

získání základních ekonomických a manažerských znalostí a dovedností 

nezbytných pro vykonávání ekonomických či manažerských pozic v organizacích 

veřejného sektoru. Vysvětlit potřebu jeho akreditace a uvedl, že se jedná o studijní 

program, který byl vytvořen společně s partnery z praxe, zejména Krajským 

úřadem Pardubického kraje a dalšími krajskými reprezentacemi. Program vychází 

ze stávajícího programu Ekonomika veřejného sektoru a je doplněn o předměty, 

které byly identifikovány vzájemnou diskusí s praxí.  

K bodu neproběhla další diskuse.  

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal návrh akreditovat nový studijní program Řízení rozvoje obcí a regionů 

v navazujícím stupni studia v předloženém znění. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Projednání změny garanta studijního programu Finance (Bc.). 

Děkan fakulty prof. Stejskal uvedl předkládaný bod. Uvedl, že změnu garanta 

bakalářského akademického studijního programu Finance je navrhována z 

důvodu plánované akreditace nového studijního programu typu joint-degree 

FINDATA. Novou garantkou by se měla stát doc. Pavla Klepková Vodová, 

která doposud negarantuje žádný studijní program a vykazuje výsledky 

odpovídající požadovaným standardům NAU. Proděkanka dr. Janderová 

senátorům stručně představila plánovaný studijní program FINDATA. K bodu 

neproběhla další diskuse.  

 

Na zasedání se dostavil senátor dr. Novotný. Přítomno 13 z 15 senátorů.  

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje navrženou závažnou změnu spočívající ve změně garanta 

bakalářského studijního programu Finance v předloženém znění. 



 

 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato. 

 
4. Schválení podmínek pro přijetí ke studiu ve studijních programech 
Ekonomika a management sportovních organizací a Aplikovaná informatika 
– Data science pro business pro akademický rok 2023/2024 

Proděkanka prof. Komárková představila předkládaný dokument. Vzhledem k 

úspěšné akreditaci profesního bakalářského studijního programu Ekonomika a 

management sportovních organizací a akademického navazujícího studijního 

programu AI – Data Science pro business je nezbytné projednat a schválit 

Podmínky pro přijetí ke studiu v AR 2023/2024. Proděkanka uvedla, že podmínky 

pro přijetí, způsob hodnocení i rozhodování o přijetí je shodný s ostatními 

bakalářskými a magisterskými studijními programy. 

K bodu neproběhla další diskuse.  

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení.  

Usnesení:  

Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednal 

a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu ve studijních programech Ekonomika 

a management sportovních organizací a Aplikovaná informatika – Data science 

pro business pro akademický rok 2023/2024 v předloženém znění 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

5. Různé  

Senátor Chrastina nastínil problémy studentů ohledně kroužkového předzápisu ve 

studijním programu Digitální podnikání a diskutoval s vedením fakulty o 

těžkostech a komplikacích, které jsou s tím spojeny. Vedení fakulty mu 

poděkovala za jeho podnět a přislíbilo, že se jím bude zabývat. Dále děkan fakulty 

prof. Stejskal představil plánované změny týkající se státních závěrečných 

zkoušek, příjímacího řízení a vypracování závěrečných prací. Také navrhl 

senátorům AS FES za studentskou komoru možnost pravidelného setkávání. 

 

V Pardubicích, 21. března 2023 

 

doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. 

pověřená členka předsednictva AS FES 


